
 

 

 

        

                        Z Á P I S 

z 8. jednání Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů zřízené Radou 

města  Karlovy Vary  

Dne 4.10.2023 se uskutečnilo 8. jednání Komise životního prostředí a 

obnovitelných zdrojů zřízené Radou města  Karlovy Vary  

 

Místo jednání: Magistrát města Karlovy Vary, Moskevská 21, Karlovy Vary, 361 20, 

zasedací místnost v 5.patře 

 Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16:50 hodin. 

Přítomni: Ing. Martin Vinš,  RNDr. Jaroslav Růžička, Mgr. Vladimír Melichar (od 15,10 

hod.), Mgr.Bc. Hana Žáková (do 16,20 hod.), Jaroslav Hrdlička, Zdeňka 

Batíková 

Omluveni :  Mgr. Eva Plhová 

Nepřítomni :   

Hosté:   

Mgr. Tomáš Trtek – 1.náměstek primátorky 

Ing. Petr Bursík - uvolněný člen Rady města Karlovy Vary 

Ing. Eva Pavlasová – vedoucí odboru technického Magistrátu města Karlovy Vary 

xxxxxxxxxxxxxx – Lázeňské lesy a parky Karlovy Vary, příspěvková organizace 

xxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

 

Program :              

1. Zahájení 

2.Schválení programu jednání 

3.Karlovy Vary – letiště – plánované rozšíření a prodloužení přistávací dráhy – aktuální 

situace 

4.Karlovy Vary – Toto do našich ulic nepatří - kampaň 

5.Různé 

 

 

1.Zahájení 

 

Jednání komise zahájil  její předseda Ing. Martin Vinš. V úvodu přivítal členy komise a 

pozvané hosty.  

2.Schválení programu jednání  

Předseda komise Ing.Martin Vinš požádal přítomné o připomínky či doplnění 

k navrženému programu.  Žádné  připomínky či doplnění k navrženému programu nebyly 

vzneseny. 
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Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů schválila program svého 8. 

jednání. 

 

pro: Ing. Martin Vinš,  RNDr. Jaroslav Růžička,  Mgr.Bc. Hana Žáková, Jaroslav Hrdlička, 

Zdeňka Batíková  

proti:  -        zdržel se: -       nehlasoval: -     

nepřítomen:  Mgr. Eva Plhová ,  Mgr. Vladimír Melichar 

                                  Usnesení bylo přijato       

 

3.Karlovy Vary – letiště – plánované rozšíření a prodloužení přistávací dráhy – 

aktuální situace  
 
 

Po úvodu předsedy komise Ing.Vinše  a pracovníka Lázeňských lesů a parků Karlovy 

Vary, příspěvkové organizace xxxxxxxxxx se slova ujal xxxxxxxxxxx. Uvedl, že u 

připravované stavby Modernizace letiště Karlovy Vary, IV.etapa rozšíření a prodloužení 

vzletové dráhy – část 1 rozšíření vidí problém v rozporu mezi dokumentací k této 

plánované stavbě v rámci procesu EIA a nyní překládanou dokumentací pro územní 

řízení. Zatímco v dokumentaci EIA je počítáno s osazením čističky odpadních vod (ČOV), 

tak v rámci dokumentace pro územní rozhodnutí s ní již počítáno není. V rámci provozu 

letiště je ale používána řada chemických látek a to především pro odmrazování letadel a 

zimní údržbu vzletové a přistávací dráhy. Místo toho je počítáno s vypouštěním max. 1,5 

litru za vteřinu z retenčních nádrží a jejím čištěním na stávající ČOV v Karlových Varech. 

Pokud by ale došlo k naplnění retenčních nádrží tak by došlo k odtoku přebytečných látek 

přímo do Cínového potoka. Cínový potok je přítokem řeky Teplá (vlévá se do ní v obci 

Březová) a takto vypouštěné vody by pak protékaly celou lázeňskou částí Karlových 

Varů. Toto území je ale velmi přísně chráněno s ohledem na lázeňské prameny. 

xxxxxxxxx také uvedl, že dalším možným řešením by byla úprava a posílení kanalizace 

tak, aby mohly být veškeré znečištěné vody odváděny do ČOV v Karlových Varech. 

Ing.Bursík uvedl, že navržené řešení (vypouštění znečištěných vod do Cínového potoka) 

je nepřijatelné a že s tímto řešením nesouhlasí mimo jiné také Správa přírodních léčivých 

zdrojů a kolonád, p.o..    

V rámci následné diskuse se členové shodli na tom, že je nutno vyvolat jednání 

s vedením Karlovarského kraje s cílem vyřešit tento problém. Mgr. Melichar také uvedl, 

že jsou spolu s panem náměstkem Duškem členy Letištního výboru pro životní prostředí. 

Požádají proto o jeho mimořádné svolání.    
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Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů vyslechla informaci od 

zástupce Lázeňských lesů a parků Karlovy Vary, příspěvkové organizace  

podpořené stanovisky xxxxxxxxxxxxxx k dokumentaci pro územní rozhodnutí 

stavby Modernizace letiště Karlovy Vary, IV.etapa rozšíření a prodloužení 

vzletové dráhy – část 1 rozšíření .  

 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů vyjadřuje nesouhlas 

s vodohospodářským řešením, které může mít negativní vliv na povrchové a 

podzemní vody, ochranná pásma vodního zdroje Stanovice, ochranná pásma 

přírodních léčivých zdrojů a biodiverzitu. 

 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů doporučuje Radě města 

Karlovy Vary neprodleně vyvolat jednání s Karlovarským krajem jako 

zřizovatelem letiště Karlovy Vary a vyvolat mimořádné jednání Letištního 

výboru pro životní prostředí.  

 

pro: Ing. Martin Vinš,  RNDr. Jaroslav Růžička,  Jaroslav Hrdlička, Zdeňka Batíková, 

Mgr.Bc. Hana Žáková,  Mgr. Vladimír Melichar  

proti:   -     zdržel se:  -    nehlasoval: -     

nepřítomen:  Mgr. Eva Plhová 

                                  Usnesení bylo přijato       

 
 
4.Karlovy Vary – Toto do našich ulic nepatří - kampaň 

 

První náměstek primátorky Mgr.Trtek informoval členy komise o předmětné kampani. 

V první, nyní probíhající fázi (začala po prázdninách), je cílem upozornit formou 

negativních příkladů na problematiku čistoty města.  Další fáze (cca od listopadu 2023) 

bude již laděna optimisticky.  Cíle kampaně je osvěta obyvatel města týkající se 

udržování pořádku ve městě, úklidu odpadků, čistoty stanovišť nádob na komunální 

odpad atd.  

V rámci obsáhlé diskuse se členové shodli, že je nutno tuto kampaň lépe vysvětlovat a 

moderovat. Velký prostor byl také věnován nepořádku u stanovišť nádob na komunální 

odpad. Ing.Pavlasová uvedla, že u problematických lokalit bude provedena kontrola, zda 

jejich stávající objemy odpovídají platné legislativě. To je zda odpovídají počtu osob 

bydlících v objektech, pro které tyto nádoby slouží.  
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Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů vyslechla informaci prvního 

náměstka primátorky Mgr. Tomáše Trtka o kampani Toto do našich ulic nepatří.  

 

pro: Ing. Martin Vinš,  RNDr. Jaroslav Růžička,  Jaroslav Hrdlička, Zdeňka Batíková,   

Mgr. Vladimír Melichar  

proti:   -     zdržel se: -     nehlasoval: -     

nepřítomen:  Mgr. Eva Plhová, Mgr.Bc. Hana Žáková 

                                  Usnesení bylo přijato       

 

Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů doporučuje Radě města 

Karlovy Vary doplnit kampaň Toto do našich ulic nepatří o komunikaci s občany 

na sociálních sítích.  

 

pro: Ing. Martin Vinš,   Jaroslav Hrdlička, Zdeňka Batíková,   Mgr. Vladimír Melichar  

proti:   -     zdržel se:  RNDr. Jaroslav Růžička     nehlasoval: -     

nepřítomen:  Mgr. Eva Plhová, Mgr.Bc. Hana Žáková 

                                  Usnesení bylo přijato       

 

 

6.Různé 

- 

 

 

 

Ing.Martin Vinš 

Předseda Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů 

 

4.10.2023 

Zapsal: Ing. Vladimír Krůta, tajemník komise 

 

 



 

 

 

 

 

„Osobní údaj byl v souladu se zněním zákona č.101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o 

změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů, anonymizován. Anonymizovaný údaj je 

v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona č.128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, 

přístupný k nahlédnutí na Magistrátu města Karlovy Vary“ 

 

 

 


